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BR-01.0012.1.4.8.2015 

Protokół Nr 9/2015 

z wyjazdowego  posiedzenia Komisji Infrastruktury 

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 27 kwietnia 2015 roku 

 

 

 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Edward Porębski - Przewodniczący Komisji, 

udział wzięli członkowie Komisji,  Jerzy Marcinko -  Dyrektor Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu, Krzysztof Migdał – przedstawiciel Zarządu Infrastruktury 

Komunalnej i Transportu oraz inni  zaproszeni goście. Przewodniczący Komisji po 

stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 

13.30 otworzył posiedzenie Komisji. 

Przedmiotem posiedzenia była wizytacja przebudowy Al. Jana Pawła II od ronda 

Czyżyńskiego do  Placu Centralnego im Ronalda Reagana.   

W pierwszej części posiedzenia członkowie komisji obejrzeli stan robót na rondzie 

Czyżyńskim. Ponadto radni mieli okazję obejrzeć jak wygląda poziom zaawansowania robót 

w przejściu podziemnym oraz na Placu Centralnym. Druga część posiedzenia odbyła się  

w siedzibie Rady Dzielnicy XVIII. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Wojciech Wojtowicz, Józef Pilch, Tomasz 

Urynowicz, Edward Porębski zwrócono uwagę na następujące sprawy: torowiska zielone 

między Rondem a Placem, całkowity koszt inwestycji, okres gwarancji torowiska, 

przebudowę Al. Solidarności do Huty, przebudowę torowiska w kierunku Kopca Wandy. 

Udzielając odpowiedzi Jerzy Marcinko – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu poinformował, że ruch tramwajowy zostanie przywrócony w pełni najpóźniej do 

15 czerwca, ale wszystko wskazuje na to, że stanie się to jeszcze w maju. Poinformował 

również, że całkowite zakończenie remontu planowane jest wówczas, gdy zostaną nałożone 

ścieralne warstwy asfaltu, a to nastąpi najpóźniej pod koniec sierpnia. Inwestycja obejmująca 

modernizację Ronda Czyżyńskiego wraz z przebudową dróg i torowisk na odcinku od Placu 

Centralnego do ul. Mogilskiej wyniesie ponad 140 mln zł.  

 
Ad.2 

Sprawy bieżące. 

 

W sprawach bieżących Edward Porębski zwrócił uwagę na następujące sprawy: 

1)przebudowę ulicy Kocmyrzowskiej, ul. Igołomskiej, 

2)ulicę Ptaszyckiego – Kopiec Wandy,  

3) przejazd autobusu w kierunku Ruszcza-Wadów. 

W dyskusji w sprawie przejazdu autobusu  do Ruszczy udział wzięli Jakub Kosek, Józef 

Pilch, Elżbieta Matuzik – kierownik Filii MOPS w dzielnicy XVIII oraz przedstawiciele 

mieszkańców. 
Jerzy Marcinko – Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i Transportu  poinformował, 

że 11 maja br. na posiedzeniu komisji przedstawi rozwiązanie sprawy autobusu do Ruszczy.  
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Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Edward Porębski zaproponował, aby 11 maja br. odbyło się wyjazdowe posiedzenie komisji 

na Barycz. 

 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie 

15.20 zamknął posiedzenie.                                                         

                                                                                            

             

         

         

 

        Przewodniczący Komisji            

                  

         

        Edward Porębski 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
 


